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Publika nätet

P7
Vänligen redogör för:
a) Pågående projekt för utbyggnation, leverans av kundanslutningar till privat/företag/kommunala kunder 
b) Eventuella innestående beställningar/avtal rörande utbyggnation, leverans av kundanslutningar till privat/företag/kommunala kunder (orderbok) 

n/a
Av naturliga skäl så är vi väldigt restriktiva med nya anslutningar under tiden Stadsnätet ligger ute för försäljning. Däremot har vi under mars månad tecknat 15-årigt avtal för 
anslutning av mobilmaster för 5G nätet. Vi ansluter dock fastigheter som har färdig kanalisation till tomtgränsen.

Följdfråga P7 Vad estimerar ni att de årliga intäkterna samt kostnaderna kommer uppgå till för mobilmasterna de kommande 15-åren? n/a Detta är inget som i dagsläget lämnas ut. 

Följdfråga 2 P7
a) Ska mobilmasterna anslutas till befintligt fiber eller ska det byggas ny fiber? 
b) Om det behöver byggas ny fiber, vänligen ange hur många meter som behöver schaktas.
C) När estimerar ni att mobilmasterna kommer anslutas? Vänligen ange månad och år.

n/a
I dagsläget har vi fiber till mobilmaster från rspektive atörre ortsnod. Från ortsnoderna transporteras varje operatör i egna våglängder till huvudnoden i Östhammar för avlämning. Från våra 
vattentorn levereras fiber till respektive operatör för vidaretransport till vår huvudnod i Östhammar för avlämning. Vår fiberkapacitet för avlämning är tillräcklig för våra befintliga 
avlämningsställen. Vi har inga nya beställningar att verkställa.

Följdfråga 3 P7

Vänligen ange genomsnittlig månadsintäkt för aktiva kunder:
1) SDU (totalt 594 HC enl. FFU)
2) MDU (totalt 385 aktiva HC enl. FFU/Q&A)
3) Företagsanslutning (totalt 110 HC enl. FFU)

Dessa uppgifter lämnas i nästa steg, då vi har tagit fram vilka som får fortsätta processen.

P11 Hur stor är genomsnittlig månadsintäkt per företagskund i det publika nätet (anslutningsavgift och nätavgift)? n/a Huvuddelen av Företagskunder betalar enligt standardavtal motsvarande de för privatpersoner. Övriga företagskunder betalar enligt ök.

Följdfråga P11
a) Hur många procent estimerar ni att "huvuddelen" som betalar enligt standardavtal uppgår till? 
b) De företagskunder som betalar enligt standardavtal för privatpersoner, betalar de således motsvarande prisnivåer som återfinns på er hemsida? Se länk: http://www.osthammarsstadsnat.se/pages/Hushall_Vad_Kostar_Det_Att_Ansluta_Till_Fibernatet)
c) De företagskunder som betalar enligt ök, betalar de motsvarande prisnivåer som återfinns på er hemsida? Se länk: http://www.osthammarsstadsnat.se/pages/Foretag_Vad_Kostar_Det_Att_Ansluta_Till_Fibernatet

n/a A) Har inga sådana beräkningar. B & C). Det stämmer för anslutning av fastigheter för hushåll och företag. Observera att B avser hushållskunder.

Förvaltningsnätet

KA1 Hur många nya anslutningar uppskattas tillkomma i det kommunala förvaltningsnätet kommande 10 år (utöver de 100 befintliga anslutningarna)? Vänligen dela en uppskattning av årlig fördelning av dessa kommande 10 åren Vi kalkylerar på en årlig nyinstallation för mellan 5-10 fastigheter.

Följdfråga KA1 Hur många årliga nyinstallationer till förvaltningsnätet har kommunen haft de senaste 10 åren? Vi har inga sådana uppgifter.

Kapacitetstjänster, svartfiber m.m.

K1

Det framgår av FFU att kommunen tillhandahåller kapacitetsstjänster. Vänligen ange: 
a) Antal kapacitetsstjänster
b) Årliga intäkterna för dessa kapacitetsstjänster 
c) Hur många av kapacitetstjänsterna  som är inkluderade i de 100 kommunala anslutningarna (som framgår i FFU Bilaga 1, Avsnitt 3.6). 

Bilaga 1, Avsnitt 1
Vi levererad i princip endast kapacitetstjjänster. Intäkterna för stadsnätet är de värden som finns i förfrågningsunderlaget (1800 TKR  i anslutningsintäkter och 2200 TKR i nätintäkter). Därtill 
tillkommer de 100 kommunala anslutningarna som ej är debiterade till verksamheterna.

Följdfråga K1 Det framgår inte i FFU att anslutningsintäkterna uppgår till 1800 TSEK och nätintäkterna till 2200 TSEK. Finns det någon bilaga eller dylikt som ej har skickats till oss?

Östhammars Stadsnät har i dagsläget budgeterade intäkter på 4 Mkr, fördelat på 1,8 Mkr i anslutningsavgifter och 2,2 Mkr i nätavgifter. Anslutningsavgiften består av ett fast 
engångsbelopp och en månatlig avgift, därför kan intäkterna fluktuera något mellan åren.
Nettokostnaden uppgår till 7 Mkr, där kapitalkostnad står för 4,6 Mkr. De stora kostnadsposterna i övrigt är IT-kommunikation 2,5 Mkr, Underhållsavtal (Open Infra, ELTEL Networks Infranet 
och Aviseq Critical Communication) 2,5 Mkr.

Följdfråga K1
Vi behöver  förstå vilka intäktsströmmar som genererar de budgeterade intäkterna på 4 MSEK. 
a) Vänligen tillhandahåll en uppdelning av dessa 4 MSEK enligt följande: 1) SDU, 2) MDU, 3) Företagsanslutning och 4) Övrigt (vänligen specificera vad som ingår i övrigt). 
b) Hur stor del av anslutningsavgifterna på 1.8 MSEK består av engångsbelopp och hur stor del består av en månatlig avgift? 

A) Dessa uppgifter lämnas i nästa steg, då vi har tagit fram vilka som får fortsätta processen. B) En grov uppskattning är att ca 85 % utgörs av månadsintäkter.

K2
a) Hur många förbindelser hyr Telia från kommunen för uppkoppling av Östhammarshem?
b) Vad uppgick kommunens löpande intäkten från Telia för dessa uppkopplingar under 2020 och 2021?
c) Hur många av förbindelserna ovan är inkluderade i de 100 kommunala anslutningarna (som framgår i FFU Bilaga 1, Avsnitt 3.6). 

n/a Vi lämnar i detta skede ingen detaljinformation om våra slutkunder. Detta sker när tilldelnsbeslut fattats och överlämningsprojektet startas (prel september-december)

Följfråga K2 Vänligen ange storlek på intäkter från Telia för uppkopplingen av Östhammarhem samt ifall dessa uppkopplingar är inkluderade eller exkluderade i de 100 kommunala anslutningarna (som framgår i FFU Bilaga 1, Avsnitt 3:6). n/a Vi lämnar i detta skede ingen detaljinformation om våra slutkunder. Detta sker när tilldelnsbeslut fattats och överlämningsprojektet startas (prel september-december)

Följdfråga 2 K2 Följdfråga: Är intäkterna för uppkopplingen av Östhammarshem inkluderade i de intäkter som ni anger i svar på fråga K1? n/a De är inräknade i totalintäkterna.

Nätinformation

NÄT19 Används radiolänkar i nätet? Om ja, ange total längd för radiolänkssträckor (både för eget nät och hyrt nät) samt a-adress och b-adress för sträckorna. Vi har inga länduppgifter för våra hyrda radiolänkar.

NÄT20

Följdfråga på fråga 14 som ställdes av annan anbudsgivare: 
a) Använder ni enbart 2 av 5 radiolänkar? Om ja, hur många fiberkunder ansluter mot dessa?
b) Betalar ni för de 3 radiolänkarna som inte används?
c) Hur har ni anslutit de ringade områdena (se separat flik med namn: "NÄT20")? Radiolänk eller fiber?
d) V d b t d  d  öd  h l  kt  (  t flik d  "NÄT20")? Ä  d t å t  k  b  ll  ä  d  d  b d ? V fö  fi  kt  d å k t ?

Vi har 1 kund på Stora Risten och 1 kund på Vässarö. De övriga 3 betalande radiolänkarna har vi i dagsläget inga kunder kopplade på. Det markerade området visar antal fastboende och 
fritidsboende på Ormön och Stora risten. Detta område har ingen fiberutbyggnad i dagsläget. Övriga inringade landsbygdsområden finns på detaljerade kartor, som erhålls till de som går 
vidare i processen. De är samtliga matade med fiberanslutningar.



NÄT20 c)

NÄT20 d)
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